
 
 

Referat til skolebestyrelsesmøde onsdag d. 18.1.23 kl. 19.00-21.00 
 
Deltagere ved mødet: Ane Stockmarr (Formand), Stine Magnussen (Næstformand), Tine Dahl 
Halkjer, Thomas Graven, Karen Louise Reeh, Anne Festersen, Bente Karkov, Yeliz Jakobsen, Frida 
Kildegaard (Elevråd), Lars Peter(Elevråd), Claus Roholt, Bente Karkov, Helle Hjorth og Kåre 
Mortensen 
 
Afbud fra:  
 
Fraværende: 
 
Referent: Kåre Mortensen 
 

Punkt: Punkt 

fremsendt 

af: 

Referat/Beslutning: 

1. Godkendelse af 

dagsorden, ordstyrer 

og evt. 

bemærkninger til 

referat fra seneste 

møde  

 
 

 Ordstyrer: Ane Stockmarr 
 
Dagsorden godkendt 
 
Ingen kommentarer referat fra sidste møde 
 

2. Nyt fra eleverne 

 

 Intet nyt fra eleverne. 
 

3. Nyt fra bestyrelsen 

(10 min) 

 

 Intet nyt fra bestyrelsen 

 

 
 
 

  

4. Nyt fra 

medarbejderne (10 

min) 

 
 
 

 Medarbejderne oplever at det går stærkt for tiden. 
Oplever der er meget at se til. 
Det er en hjælp, når der så hurtigt som muligt bliver 
lavet permanente løsninger ved fravær. 
 
Vi er ved at blive klar til Forårs-SFO. 
Det giver også nogle rokeringer i personalet. 
Eleverne vil møde nye medarbejdere i den periode. 
Vi prøver at få så mange elever i 4. klasse til at melde 
sig ind i SFO2. 
 



5. Nyt fra ledelsen, (10 

min) 

 
 

 Vi er klar til Forårs-SFO. Vi har forældremøde i uge 8. 
Vi har et samarbejde med Munkebjergskolen omkring 
Forårs-SFO. 
Forårs-SFO er med 2 faste medarbejder og 3 
medhjælpere. 
 
Vi har lidt forskellige medarbejdere der skal på barsel. 
Det giver nogle ændringer i personalet. 
Vi har ansat en ny lærer. 
 
Vi er i gang med det kommunale udviklingsprojekt 
“Mangfoldige Læringsmiljøer”. 
HH er en del af styregruppen og er med til den første 
del af evalueringen. 
Medarbejderne oplever det er godt at der er sat tid af til 
at debattere didaktik og pædagogik i teamet. 
 
Vi er i gang med arbejdet omkring kommende års 
skoleplan. Vi fik tilbagemeldinger fra medarbejderne 
som vi arbejder videre med i TRIO. 
 
Vi går i gang med det første arbejdet med 
fagfordelingen. 
 
Kort gennemgang af principper for skemalægning. 
 
Valgfagsordningen på 9. årgang gennemgået. 
Samarbejdet er med 6 skoler.  
 
Vi har trukket vores pædagog stillingsopslag tilbage 
pga. ansættelsesstop i Odense Kommune fra 1. marts.  
 
 

 

Ane/HH 

 

Velfærdens 

fundament 

 
Ane/HH information om velfærdens fundament. 

Der er lavet en aftale i partnerskabet. Den bliver præsenteret 

d. 26 januar. 

Stort set alle projekter relaterer til skolen og området omkring 

skolen. 

Lokalaftalen kan ses på Odense kommunes hjemmeside. 

Vi får samtidigt lavet en helhedsplan for hele skolens 

udeområde. Det betyder at fremtidige projekter kan pege ind 

i den. 

Tidshorisonten er, at det kan tages i brug 1½ år efter politisk 

godkendelse. 

 

 

HH 

 

Gennemgan

g af 

datapakke 

 
Skolebestyrelsen orienteres om hvordan vi arbejder med det 

data vi har fra trivselsmålingen/SSP samt kvalitetspakken fra 

foråret 22. 
Se bilag. 
 
 

 

HH 

 

skolebodens 

eksistens 

 
Vi er udfordret på at finde leverandører til maden i 

skoleboden og vi vil gerne fremlægge en mulig model, hvor 

vi enten fortsætter som nu med at finde mulige leverandører 



eller udliciterer boden til en “forpagtning”. 

 

Ledelsen arbejder videre med en “forpagtningsløsning”. 

Eleverne prioriteter stabilitet omkring boden og en større 

variation i udvalget. 

 

 

HH 

 

 

Meddelelse

sbogen 

 
Information om Meddelelsesbogen: Easy IQ er købt ind af 

Odense Kommune. 

 

Skole og Forældre har artikel på deres hjemmeside om 

Meddelelsesbog. 

 

På EasyIQs hjemmeside er der en film der præsenterer 

deres meddelelsesbog produkt. 

 

Der kommer en proces hvor medarbejdere og bestyrelse 

drøfter indhold. 

 

Opstart med meddelelsesbog 1. august 2023. 

 

6. Evt. (5 min) 

 

 De næste 2 bestyrelsesmøder er afsat til arbejdet med 
principper. 
Der er nedsat arbejdsgruppe (Karen Louise, Ane og 
Anne) der planlægger arbejdet med principper. 
 
  
 
 

 


